
 
Zápis č. 11/2012 (84) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 22. 10. 2012 

 

Přítomni:   prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. 
Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Vladimír Gerlich, Lukáš 
Urbančok (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Jakub Ring 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., 

RNDr. Jan Ostravský, CSc., Bc. Eva Navrátilová, Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, 
studijní obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce. 

5. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1.1. – 30.9.2012.  

6. Projednání návrhu na změnu struktury FAI. 

7. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek.  

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov  informoval o propagační akci Apple Day, která se 
uskutečnila na FAI dne 20.10.2012. Akce se zúčastnilo cca 100 účastníků z řad učitelů 
základních, středních a speciálních škol a také zástupci soukromých firem. Dále Dr. Bronislav 
Chramcov informoval o připravovaném návrhu změny Stipendijního řádu, který by měl zohlednit 
připomínky studentů DSP prezentované na minulém zasedání AS FAI. Návrh by mohl být 
předložen již na příštím zasedání AS FAI.  

Dr. Bronislav Chramcov se vrátil taktéž k otázce možnosti vypisování a přihlašování na témata BP a 
DP již v jarních měsících předposledního ročníku studia. Děkan FAI přijal tento návrh pozitivně. 
Návrh bude zapracován do Časového plánu agendy spojené s bakalářskými a diplomovými 
pracemi pro akademický rok 2013/14. Znovu byl řešen problém plné funkčnosti některých 
čteček u místností na budově U10. Ing. Sulovská zjistí, které čtečky na U10 nefungují a doc. Sysel 
zajistí ve spolupráci s rektorátem jejich funkčnost.  
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Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov  informoval členy AS FAI o důležitých bodech z 
posledního zasedání AS UTB: 

• Byl schválen dlouhodobý záměr UTB. 

• Byl projednáván návrh nového znění Statutu UTB.  

• Kvestor UTB představil návrh strategie investic na UTB v období 2012-2015. Tento 
materiál bude přeposlán členům AS FAI.  

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  
Děkan FAI  informoval o tom, že dne 24.10.2012 proběhne slavnostní otevření budovy Vědecko-
technického parku.  

ad 3) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika.  
Návrh směrnice byl předložen na minulém zasedání  AS FAI a dále byl projednán na zasedání 
LK AS FAI dne 15.10.2012. Zápis ze zasedání LK AS FAI byl rozeslán členům AS FAI. 
Prod. Ostravský dodatečně navrhuje posunout termín podání přihlášek v odst. 1.6 na 15.3.2013 a 
v závislosti na tom i termín odeslání pozvánek k přijímacímu řízení v odst. 1.9 na 19.4.2013. Na 
zasedání proděkanů byla na základě Zákona o VŠ projednána nutnost zveřejnění maximálního 
počtu přijímaných studentů. Vzhledem k tomu, že normativ určuje MŠMT až v jarních měsících, 
navrhuje prod. Ostravský doplnění odstavce 1.10 o formulaci „Počty přijímaných uchazečů 
v jednotlivých studijních oborech určí děkan neprodleně po zveřejnění normativu přiděleného 
MŠMT pro Univerzitu Tomáše Bati ve Zlíně“. Prof. Dostál navrhuje pro úhradu administrativního 
poplatku u zahraničních studentů uvést v odst. 1.8 u specifikace platby taktéž SWIFT kód 
k bankovnímu účtu.  

Návrh usnesení AS FAI 84/1 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika s těmito 
úpravami: v odst. 1.6 se mění termín podání přihlášky ke studiu na 15.3.2013, v odst. 1.8 se 
specifikuje SWIFT kód, v odst. 1.9 se mění termín poslání přihlášky k přijímacímu řízení na 
19.4.2013 a v odst. 1.10 je doplněna věta týkající se maximálního počtu přijímaných studentů 
„Počty přijímaných uchazečů v jednotlivých studijních oborech určí děkan neprodleně po zveřejnění normativu 
přiděleného MŠMT pro Univerzitu Tomáše Bati ve Zlíně“. 

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 84/1 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika s těmito 
úpravami: v odst. 1.6 se mění termín podání přihlášky ke studiu na 15.3.2013, v odst. 1.8 se 
specifikuje SWIFT kód, v odst. 1.9 se mění termín poslání přihlášky k přijímacímu řízení na 
19.4.2013 a v odst. 1.10 je doplněna věta týkající se maximálního počtu přijímaných studentů 
„Počty přijímaných uchazečů v jednotlivých studijních oborech určí děkan neprodleně po zveřejnění normativu 
přiděleného MŠMT pro Univerzitu Tomáše Bati ve Zlíně“ 
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ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní 
obor Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce.  
Návrh směrnice byl předložen na minulém zasedání  AS FAI a dále byl projednán na zasedání 
LK AS FAI dne 15.10.2012. Zápis ze zasedání LK AS FAI byl rozeslán členům AS FAI. Všechny 
připomínky byly do předkládané směrnice zapracovány. Ing. Sulovská upozornila na chybu ve 
slově Cambridge.  

Návrh usnesení AS FAI 84/2 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 
2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor Informační a 
řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce.  

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 84/2 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2013/14 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, studijní obor 
Informační a řídicí technologie, uskutečňovaný v anglickém jazyce.  

Anglická verze této směrnice bude zveřejněna na webových stránkách FAI. 

ad 5) Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1.1. – 30.9.2012. 
Průběžnou zprávu o hospodaření představila tajemnice FAI Bc. Navrátilová, podala 
vysvětlení jednotlivých tabulek v materiálu a také vysvětlení k otázce mezifakultní výuky a 
fondů. V následné diskusi upozornila na nutnost postupu při nákupu zakázek malého rozsahu 
dle Pokynu kvestora PK/12/2012. Vzhledem k potřebě nákupu dataprojektorů je nutné co 
nejdříve upřesnit jejich požadovanou specifikaci pro výběrové řízení na dodávající firmu. 
Dr. Matýsek vznesl dotaz týkající se ušetřených financí z minulých let. Bylo mu odpovězeno. 
Doc. Sysel se dotazoval na možnost nákupu PC do počítačových učeben. V brzké době bude 
rozeslán pokyn k požadavkům na nákupy. Tento materiál bude dále projednáván na příštím 
zasedání AS FAI.  

Přichází prod. Prokop. 

Přichází Ing. Gerlich. 

ad 6) Projednání návrhu na změnu struktury FAI.  
Na základě znění Dlouhodobého záměru UTB, který byl schválen na posledním zasedání AS 
UTB a je třeba nově vybudovaný Vědecko-technický parku ICT začlenit do struktury FAI. O 
zřízení nové fakultní jednotky rozhoduje na návrh děkana, dle VŠ zákona, akademický senát 
fakulty. Předpokládá se, že Vědecko-technický ICT park bude začleněn do struktury FAI na 
úrovni ústavů. VTP má již nyní svého ředitele a bude mít sekretářku, která nastoupí k 1.12.2012. 
Děkan připraví návrh začlenění VTP a předloží jej rektorovi UTB, senát jej dostane k dalšímu 
projednání po vyjádření rektora UTB.  
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ad 7) Různé. 
• Prod. Sysel poukázal na problém zabezpečení webových aplikací, které jsou vytvořeny 

v rámci diplomových prací. Navrhl povinně doplnit do všech zadání DP, jejichž 
výstupem je webová aplikace, bod zadání týkající se zabezpečení vytvořené aplikace.  

• Dr. Matýsek informoval o tom, že při jakémkoli nákupu či platbě kreditní kartou se již 
nemusí dokládat výpis z účtu k dané platbě.  

 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je předběžně stanoven na 12.11.2012 na 13.00 
hod v zasedací místnosti 51/606, termín bude upřesněn. 

 
Ve Zlíně dne 23. 10. 2012 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 


